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Onderwerp: windturbines en overige zaken 

Geachte dames/heren, 

Met bezorgde belangstelling heb ik kennis genomen van de plannen, dat in onze 
nabije omgeving mogelijk enorme windturbines geplaatst zullen worden. 

Ik ben voorstander van een schoon milieu, voor nu en zeker voor de toekomst 
zodat onze kinderen en kleinkinderen niet bloot gesteld worden aan alle gevaren 
van lucht (milieu) vervuiling. 

Dat is de reden waarom ik u schrijf. 

De nabijheid en zeker de hoogte van de door de overheid nog te plaatsen 
windturbines zal ons toch al weinig overgebleven natuurgebied flink aan gaan 
tasten. De openheid zal verdwijnen waarvoor niets in de plaats zal kunnen komen 
daarvoor zijn deze plannen te ingrijpend. 

Dit staat echter in de zwarte schaduw van de vele reeds bewezen risico's voor 
de gezondheid van de vele gezinnen die in een te nabije straal van deze turbines 
women. Onderzoeken hebben dit al vaak aangetoond en zijn slechts bekend van 
de veel lagere turbines, met de hoogte van meer dan 200 meter, de eersten van 
deze hoogte die ergens geplaatst zullen worden is dus niets bekend. Mogelijk zal 
er in theorie onderzoek gedaan zijn maar daar stel ik en met mij vele anderen, 
geen enkel vertrouwen in. Maar al te vaak wordt daar toegerekend naar een 
"wens"uitkomst en komen de echte cijfers pas boven water als het kwaad reeds 
geschiedt is en daar vervolgens over gezwegen wordt, het gaat dan maar al te 
vaak om de hoge kosten die gemaakt zijn. Dat daardoor enorme 
gezondheidsrisico's van mens en dier ontstaan wordt angstvallig gezwegen. 

Ik begrijp dat het dilemma voor de overheid groot is, nu rekening houden met de 
gezondheid van mens en dier kan, ik schrijf dus "kon'" problemen voor de nabije 
toekomst opleveren en dat willen met z'n allen ook niet. 

Sinds de komst, vele jaren geleden, van genoemde windturbines, welke enorme 
bedragen kosten en dagelijks zullen blijven kosten, hebben er veel 
ontwikkelingen plaats gevonden die als goed alternatief kunnen dienen zonder de 
gevolgen van de volksgezondheid. 



Een daarvan is de plaatsing van zonnepanelen op daken van woningen, bedrijfs- en 
overheidsgebouwen etc. deze leveren na jaren van verbetering ook een hoog 
rendementspercentage op en tasten de gezondheid en de horizon niet aan. 

Een door de overheid toe te zeggen steun bij de massale plaatsing van 
zonnepanelen, kosten van gezondheidszorg reizen inmiddels ook de pan uit, zal 
waarschijnlijk doorslaggevend zijn om iedereen te stimuleren een bijdrage te 
leveren aan een schoon milieu wat vervolgens voor ons allen op termijn een 
besparing op energie maar vooral op kosten van de gezondheidszorg zal 
opleveren. 

Naast bovenstaand verzoek wil ik graag het volgende ook nog onder de aandacht 
brengen: 

De wijk Klingerberg wordt deels al jarenlang blootgesteld aan de reeds bekende 
gevolgen van de aanwezige hoogspanningsmasten/draden, bewijs hiervoor in de 
omgeving is de verkoop aan de overheid van enkele woningen 

De zeer ernstige bekende problemen van de wijk Vastenavondkamp en deels 
Klingerberg, zijn op een andere manier nauwelijks meer te overzien. 

Nadat wij met z'n allen nu ook nog de risicovolle windturbines in onze te nabije 
omgeving dreigen te krijgen beginnen we ons des te meer te realiseren dat wij 
een stadsdeel zijn dat goed is voor alles wat in de binnenstad niet erg gewenst is 
en vervolgens wel financiëel bij moet dragen aan de verfraaïng van die 
binnenstad. 

Met vriendelijke groet, 

Mw. E.Huijs 


